证书编号: ZQGX23E10126R0S

环境管理体系认证证书

兹证明

东莞市华晔电子科技有限公司

社会信用代码:91441900668189587P

注册地址:广东省东莞市樟木头镇九明村六巷1号701室

经营地址:广东省东莞市樟木头镇九明村六巷1号701室

所建立的管理体系, 经审核符合: GB/T24001-2016/IS014001:2015 管理体系

覆盖范围:

电子元器件(二极管、三极管和场效应晶体管)的制造、 销售及其场所所涉及的环境管理相关活动

注册有效期: 2023 年 06 月 09 日至 2026 年 06 月 08 日本次有效期: 2023 年 06 月 09 日至 2024 年 06 月 08 日

本证书由中企国信认证颁发,获证组织应于证书有效期前按规定执行监督审核,并更换本认证证书。

认证资格是否有效可登陆国家认证认可监督管理委员会网站(www.cnca.gov.cn) 或扫描证书二维码查询。







中企国信认证(江苏)有限公司

地址: 苏州工业园区水墨江南 241 幢 201 室-02 电话: 18068009388 网址: www.zqgxrz.com



Environmental Management Systems Certification

This is to certify that

Dongguan H-Bright Electronic Technology Co., Ltd

Social credit code:91441900668189587P

Registered address:Room 701, No. 1, Lane 6, Jiuming Village, Zhangmutou Town, Dongguan City, Guangdong Province Business address:Room 701, No. 1, Lane 6, Jiuming Village, Zhangmutou Town, Dongguan City, Guangdong Province

The established management system, after the audit, conforms to

GB/T24001-2016/ISO14001:2015 Environmental Management Systems for the following scope:

Manufacturing and sales of electronic components (diodes, transistors, and mosfet transistors) and the environmental management related activities involved in its premises

> Valid period of registration: June 09, 2023 to June 08, 2026 This term of validity: June 09, 2023 to June 08, 2024

This certificate is issued by Zhongqi Guoxin Certification. The certificated entity shall apply for supervision and audit as required before the validity of the certificate to renew this certificate.

The certification information can be found on the website of the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn) or by scanning the QR code.







Zhongqi Guoxin Certification (Jiangsu) Co., Ltd

Address: Room 201, Building 241, Shuimo Jiangnan, Suzhou Industrial Par Tel: 18068009388

Website: www.zqgxrz.com

Certificate issuer